
Inspreek tekst Agenda van de Toekomst Midden-Groningen Van de Vereniging Dorpsbelangen 

Harkstede 

Geachte raadscommissie, 

De Vereniging Dorpsbelangen heeft in het participatieproces actief deelgenomen. Er zijn reguliere 

gesprekken en overleggen geweest met Bureau Meerstad en met de gemeente Midden-Groningen. 

De vereniging heeft een enquête gehouden onder de bevolking en ziet dat  de resultaten verwerkt 

zijn in het Masterplan. En in het voorliggende raadsvoorstel.  Daar zijn we tevreden over. Zowel over 

het proces als de inhoud. 

Het voorstel dat vandaag besproken wordt om de Agenda van de Toekomst Meerstad als basis te 

nemen voor de herziening van de Structuurvisie Harkstede 2022 ondersteunen wij dan ook van 

harte. 

Het is ook ons belang om de kansen die zich nu voordoen, optimaal te benutten.  

 We willen benadrukken dat  we graag  zien dat de gemeente de belangen van de huidige bewoners 

blijft behartigen en dat er in de uitvoering als  eerste begonnen wordt  met de ontwikkeling van 

groenstroken en de infrastructuur voordat men begint met bouwen. Uit de enquête kwam ook naar 

voren kwam dat bewoners zo min mogelijk last willen hebben van de bouwwerkzaamheden. De 

volgordelijkheid van de uitvoering is dan ook belangrijk. 

Als Dorpsvereniging  blijven wij graag actief en intensief betrokken bij de verdere planvorming en de 

detailuitwerking daarvan. Wij hebben de tools om mee te denken en inwoners te betrekken. 

Voor ons is het belangrijk dat de gemeente  het tempo er nu in houdt en we verwachten snel 

vervolgstappen. 
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